

購物獎賞大贈送*

獎賞一：入場人士在場內購物或落單滿港幣1,000元（以單一發票計），憑即日發票或單據，即可到設於展覽館5E的主辦機構攤位（Q19 - Q21，請參閱展覽會平面圖），參加抽獎，人人有份，永不落空。

獎賞二：入場人士以電子貨幣累積消費總值超過\$15,000，（須包括2張簽賬額不少於HK\$1,000之存根，存根須由不同性質商戶發出，發出時間為中午12時至晚上8時）於展覽館5E內的主辦機構攤位（Q19 - Q21，請參閱展覽會平面圖）登記參加，額外再獲禮品乙份包括水晶項鍊、結婚油畫、嫁囍餅咭等…名額每天100位，先到先得。

附註：上述節目及優惠如有更改，以大會最後決定為準。主辦機構對一切有關爭議擁有最終的決定權。

*「購物獎賞大贈送」條款及細則：

- 有效期為2013年7月12至14日。
- 每筆交易發票只限提交一次。
- 所有消費單據必須為即日發出，發出時間由中午12時正至晚上8時正。中午12時以前及晚上8時以後的單據恕不接受。
- 主辦機構攤位開放時間為中午12時至晚上8時，持有效單據但未能於上述時間內領獎之參觀人士將被視作自動放棄獎，參加者不得異議。
- 每人每次提交之發票必須為不同商戶所發出。
- 所有單據及文件恕不接受影印本。遺損壞或被更改之單據及文件亦屬無效。
- 主辦機構不負責一切有關禮品及服務的保養事宜，有關之責任將由有關商戶負責。
- 在任何情況下，獎品不得更換、轉讓或兌換現金或其他產品／服務。
- 如遇電子貨幣機器故障以至簽發消費單據延誤、錯誤等一切問題，主辦機構恕不負責。
- 如有爭議，主辦機構擁有最後決定權。
- 推廣生意的競賽牌照號碼：41146

Purchase Reward *

Reward 1 – Visitors who have made a purchase or order of HKD 1,000 or more (in single transaction) during the exhibition are eligible to draw a gift by presenting the receipt of above purchase / order at the Organizer's booth located at Hall 5E (Booth no. Q19–Q21, location please refer to the floor plan).

Reward 2 – Apart from reward 1, visitors who have made two purchases or orders of over HKD 1,000 each by EPS or credit card payment during the exhibition are eligible to redeem COMPLIMENTARY products (such as crystal accessories, wine, buffet voucher, cakes coupons, etc). They are required to present the receipts of above purchase / order at the Organizer's booth located in Hall 5E (Booth no. Q19–Q20, location please refer to the floor plan). Receipts shall be issued by different Product categories of exhibitors from 12 noon to 8 p.m., The daily quota for this reward is limited to 100. The gifts are offered according to first-come-first served basis.

Notes: The content of the above is subject to change. The Organizer reserves the discretion right on the above arrangements and to make the final decision in case of any dispute.

* Purchase Reward Terms and Conditions :

- The Promotion Period is from 12th July 2013 to 14th July 2013 (both days inclusive).
- Each receipt shall be presented once only.
- Presented receipts shall be issued on the presented day between 12 noon and 8 pm. Receipt(s) issued before 12 noon or after 8pm are not eligible for the program.
- Participants shall not present receipts issued by the same exhibitors.
- Photocopy of receipt shall not be accepted. Damaged or altered receipts shall be invalid.
- The Organizer shall not be responsible for the proper functioning of the prizes or any warranty/ guarantee that comes with the Prize.
- The Prizes are neither transferable nor exchangeable for cash, credit or any other item.
- The Organizer shall not be responsible for the delay or error caused by EPS / credit card machine.
- The organizer reserves the discretion right on the above arrangements and to make the final decision in case of any dispute.
- Trade Promotion Competition License Number: 41146

多場婚紗晚裝表演 矚目登場

演出時間請參閱「表演台節目表」

大會舞台精彩節目多羅羅

節目包括即場海外婚禮講座、新娘化妝示範、中式嫁囍習俗講座、有獎問答遊戲等…

詳情請參閱「表演台節目表」

香港婚紗暨婚宴博覽手機應用程式現已登場

下載香港婚紗暨婚宴博覽手機應用程式，助你更易得到會場資訊，如參展商名錄、展會平面圖、表演台節目表、著數優惠等。即時下載均可獲贈禮品乙份，送完即止。詳情請到攤位編號 NO5 的大會指定手機應用程式供應商攤位查詢。



免費擇日、占卦測運看姻緣

入場人士可於下列時間，到位於展覽館5FG內的「黃鈺風水師」攤位（J16 & J18，請參閱展覽會平面圖）接受免費擇日、占卦測運看姻緣服務，額滿即止。

日期	7月12日	7月13日	7月14日
時段	下午 12:30 - 1:30		
	下午 3:30 - 4:30		
	下午 6:30 - 7:30		

填妥問卷 送下屆婚紗展免費入場邀請咭

為加深了解各參觀人士對婚紗展覽的意見和需要，所有購票人士均可獲派問卷乙份。參觀人士只須填妥問卷，交回位於展覽館5E的主辦機構攤位（Q19 - Q21，請參閱展覽會平面圖）或售票處側，將可獲贈品乙份及來屆免費入場邀請咭。

附註：上述節目及優惠如有更改，以大會最後決定為準。主辦機構對一切有關爭議擁有最終的決定權。

Bridal Gowns & Evening Dresses Catwalk Shows

For time schedule, please refer to “Schedule for Stage Programmes”

A fantastic selection of Shows and Seminars on Stage

A series of shows and seminars will be arranged on stage. These include Bridal make-up demo, Seminars on overseas wedding, Seminar on Chinese Wedding Traditions and Games section with prizes....

For time schedule, please refer to “Schedule for Stage Programmes”

Our first mobile app is now available to download

The first mobile app for Wedding and Wedding Banquet Expo in HK is helping you to get further information such as exhibitors list, floor plan, stage rundown and jetso, etc...Download the app now and get a free gift at booth N05, that is our official mobile app contractor.



Free fortune telling service on marriage

Visitors may entitle a FREE fortune telling service on their marriage issues by visiting the booth of 黃鈺風水師 (Booth no. J16 & J18) located in Hall 5FG during the time slot as listed below. The service is sponsored by 黃鈺風水師.

(Remarks: The quota for each time slot is limited and is offered according to first-come-first served basis.)

Date	12th July	13th July	14th July
Time Slot	12:30 - 1:30 pm		
	3:30 - 4:30 pm		
	6:30 - 7:30 pm		

Get free admission tickets for the next wedding expo by completing the Expo questionnaire

In order to have a better understanding on the feedback of the Expo, a questionnaire will be given to those visitors who have purchased the admission tickets. The visitors who have completed the questionnaire and returning it to the Organizer's booth (Q19–Q21, location please refer to the floor plan) or information counter will be given a souvenir. Moreover, 2 free admission tickets for the next wedding expo will be sent to them in the coming February.

Notes: The content of the above is subject to change. The Organizer reserves the discretion right on the above arrangements and to make the final decision in case of any dispute.